
 

 

Protokół Nr XI/2011 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 30 sierpnia 2011r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 11
05

 

Zamknięcie obrad – godz. 14
45 

 

 

Ad. 1 i 2 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji było 13 radnych, Sekretarz Gminy, Skarbnik 

Gminy oraz 16 innych zaproszonych osób. 

 

Nieobecni na sesji radni:  

- Marek Mikulec 

- Jan Łuczak 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych stanowi nr 2 i nr 3 do nin. protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Andrzej Kaczorkiewicz – Przewodniczący Rady 

Gminy. 

 

Obrady protokółowali: 

 

1. Rafał Zdyr – informatyk. 

2. Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady gminy. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz o godz. 11
05

 otworzył XI Sesję 

Rady Gminy Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 

marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz § 20 Statutu Gminy Wierzchowo. Po 

powitaniu radnych i gości zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, iż porządek obrad 

dzisiejszej sesji został przekazany Radnym w terminie wskazanym w §20 ust.3 



 Statutu Gminy Wierzchowo. Dla przypomnienia odczytał proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z prac Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy z prac w 

okresie międzysesyjnym 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Ocena realizacji uchwał, interpelacji i wniosków podjętych przez Radę 

Gminy w I półroczu 2011r. 

10. Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2011/2012. 

Wyniki pracy i osiągnięcia w roku szkolnym 2010/2011. 

11. Omówienie założeń do projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2012 

rok. 

12. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Zakładzie Karnym w 

Wierzchowie, Gmina Wierzchowo – druk nr 68, 

b. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania – druk 

nr 69, 
c. w sprawie podziału sołectwa Żabinek i utworzenia dwóch odrębnych 

sołectw – druk nr 70, 

d. w sprawie podziału sołectwa Żabin i utworzenie dwóch odrębnych 

sołectw – druk nr 71, 

e. w sprawie uchylenia uchwały Nr IX/46/2007 Rady Gminy 

Wierzchowo z dnia 28 czerwca 2007 roku w sprawie przystąpienia do 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Wierzchowo – druk nr 72, 

f. w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokali użytkowych oraz 

zwolnienia z obowiązku wynajęcia lokali użytkowych w drodze 

przetargu – druk nr 73, 

g. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz 

zwolnienia z obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze 

przetargu – druk nr 74, 

h. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 2011 rok – druk 

nr 75, 



i. w sprawie wysokości i zasad ustalania opłat za świadczenia udzielane 

przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gmine Wierzchowo – 

druk nr 76. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Komunikaty i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zapytał, czy ktoś z Radnych lub 

Sekretarz Gminy chciałby uzupełnić zaproponowany porządek obrad o 

dodatkowe punkty lub o inne istotne dla Rady lub naszej społeczności 

samorządowej zagadnienia bądź sprawy, ewentualnie chciałby zaproponować 

zdjęcie z porządku obrad któregoś z tematów? 

 

Radni i Sekretarz Gminy nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady A.Kaczorkiewicz zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 3. 

 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że Protokół z X 

Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 05 lipca 2011 został wyłożony 

do wglądu w biurze Rady, jak również na sali obrad przed rozpoczęciem 

dzisiejszej sesji i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga 

dotycząca zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do 

protokołu uregulowana została w § 52 ust. 1-5 Statutu Gminy Wierzchowo. Z 

uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zapisów w protokole 

Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony poprawnie i 

poddał pod głosowanie jego przyjęcie. Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu 

z X sesji Rady Gminy? 

Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 13 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła protokół z X sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 3 porządku obrad 

i przystąpił do realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, 

stanowiące załącznik nr 4 do nin. protokołu Radni otrzymali w dniu sesji. Treść 

sprawozdania na sesji odczytał Sekretarz Gminy Tomasz Suchoński. 



Przewodniczący Rady spytał, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 

Sekretarza w związku ze złożonym sprawozdaniem. 

 

Nikt z radnych głosu nie zabrał. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 4 porządku obrad i przystąpił do realizacji 

punktu 5. 

 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady przedłożył Radzie informację na temat prac Rady w 

okresie międzysesyjnym – która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

Do przedstawionej informacji nikt nie zgłosił pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do realizacji 

punktu 6. 

 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy 

o złożenie informacji z działalności Komisji w okresie miedzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym 

kolejno złożyli: 

1) Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej – Adam Samulewski. 

Protokół Komisji Nr 8 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Kazimierz Pajor. 

Protokól Komisji Nr 8 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu 

3) Przewodnicząca Komisji Kultury – Genowefa Rosochowata, 

 Protokół Komisji Nr 9 stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu 

4) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – Ryszard 

Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 8 stanowi załącznik nr 9 do nin. protokółu 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 6 porządku obrad i przystąpił do realizacji 

punktu 7. 

 

 

 

 

 



Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja. Spytał, czy ktoś z Radnych 

chciałby zadać pytanie lub złożyć interpelacje. 

 

Interpelacje zgłosili: 

 

Radny Kazimierz Pajor zgłosił ustnie jedną interpelację o treści: 

 

1. Załatać dziury w nawierzchni asfaltowej na drodze powiatowej w 

miejscowości Wierzchowo: ulica Lipowa, ulica Ogrodowa i ulica Długa – 

naprzeciwko sklepu p.Tomasza Bogdanowicza. 

 

Radny Jolanta Augustyniak zgłosiła ustnie jedną interpelację o treści: 

 

1. Załatać miejsca pobrania próbek do badań w nawierzchni 

asfaltowej drogi powiatowej Osiek Drawski – rondo. 

 

Radny Stefan Żołynia zgłosił ustnie cztery interpelacje o treści: 

 

1. Stwierdził konieczność płukania sieci wodociągowej w 

miejscowości Żabinek ze względu na zanieczyszczoną 

wodę pitną. Zapytał, czy po modernizacji stacji uzdatniania 

wody w Wierzchowie, Gminny Zakład Gospodarki 

komunalnej w Wierzchowie ma obowiązek płukania sieci 

wodociągowej. 

2. Czy odbył się odbiór robót związanych z wykonaniem 

chodnika w miejscowości Żabinek. 

3. Wyprofilować jezdnię przy posesji p.Musialika w Żabinku 

w taki sposób, aby woda po opadach deszczu spływała do 

studzienki. W chwili obecnej woda przez długi czas stoi na 

powierzchni drogi, co powoduje ciągłe ochlapywanie ścian 

budynku w/w posesji. 

4. Radny ponawia interpelację z dnia 05 lipca 2011 roku o 

wyjaśnienie sytuacji, jaka miała miejsce w dniu 29 czerwca 

2011r., a dotyczyła lotów samolotów wojskowych na 

bardzo małych wysokościach w rejonie miejscowości 

Żabinek i Wierzchowo, co spowodowało nadmierną emisję 

hałasu. Sytuacja nadal się powtarza. Zgodnie z 

wyjaśnieniem zawartą w odpowiedzi Szefa Sztabu 

Jednostki Wojskowej Nr 3299 w Mirosławcu na powyższą 

interpelację, Radny zwraca się z prośba do Wójta Gminy 



Wierzchowo o przesłanie interpelacji do Dowódcy 21.Bazy 

Lotnictwa Taktycznego w Świdwinie. 

 

Radny Ryszard Borowicz zgłosił ustnie trzy interpelacje o treści: 

 

1. Podczas prac remontowych drogi wojewódzkiej w 

Sośnicy zostały zburzone schody i pozostał nie ogrodzony 

taras przy sali wiejskiej w Sośnicy. 

W związku z powyższym proszę o podjęcie działań 

mających na celu zabezpieczenie/ogrodzenie tarasu i 

obsianie trawą terenu przed salą. 

2. Obsiać trawa teren wzdłuż ogrodzenia cmentarnego od 

strony drogi asfaltowej w Sośnicy. 

3. Zainstalować nową bramę na cmentarzu w Sośnicy. 

 

Radny Józef Janicki stwierdził, że przy remoncie dróg omija się po prostu 

dziury. 

 

Radny Kazimierz Pajor stwierdził, że nie wykonano jeszcze poprawek 

zgłoszonych po remoncie dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 7 porządku obrad i przystąpił do realizacji 

punktu 8. 

 

 

Ad. 8 

 

W punkcie „Trybuna obywatelska” głos zabrała mieszkanka Radomyśla 

Wiktoria Możdżeń, która poprosiła o odnowienie i zabezpieczenie przystanku 

autobusowego w Radomyślu, który jest niszczony.  

Zakupić dużą urnę wyborczą do lokalu wyborczego w sali w „Lasku 

Arkońskim”. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 8 porządku obrad 

i ogłosił przerwę. 

Przerwa: godz. 12
15

 – 12
30 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji i przystąpił do 

realizacji punktu 9 porządku obrad. 

 

 

 

 



Ad. 9 

 

Przewodniczący Rady poprosił Sekretarza Gminy o odczytanie informacji w 

sprawie realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w I półroczu 2011r. oraz 

informacje na temat realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych w I półroczu 

2011r. 

Sekretarz Gminy odczytał informację, która stanowi załącznik nr 10 do nin. 

protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji stałych 

Rady Gminy o opinie Komisji w sprawie informacji przedstawionej przez 

Sekretarza Gminy. 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiktor Majda 

powiedział, że Komisja Rewizyjna nie miała uwag do 

realizacji podjętych uchwał oraz interpelacji i 

wniosków zgłoszonych do Wójta, 

2) Przewodniczący Komisji Rolnictwa Kazimierz Pajor 

powiedział, że Komisja Rolnictwa również nie miała 

uwag do realizacji podjętych uchwał oraz interpelacji 

i wniosków zgłoszonych do Wójta, 

3) Przewodnicząca Komisji Kultury Genowefa 

Rosochowata powiedziała, że nie było uwag do 

re4alizacji uchwał i interpelacji.. Komisja Kultury 

zgłosiła jeden wniosek do Dyrektora GOKSiT w 

Wierzchowie, na który została udzielona odpowiedź 

pozytywna dla Komisji, 

4) Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i 

Finansów powiedział – Komisja nie wydała opinii w 

sprawie realizacji podjętych uchwał, natomiast 

realizację interpelacji i wniosków Komisja oceniła 

zgodnie z zapisem w protokole Komisji. Ogólnie 

Komisja oceniła realizację dobrze. 

Radny Ryszard Borowicz odniósł się do interpelacji 

zgłoszonych przez siebie – brak realizacji czterech 

interpelacji, które dotyczyły: 

a) oświetlenia Kościoła w Sośnicy, 

b) remontu sali wiejskiej w Sośnicy, 

c) oświetlenia części miejscowości tzw. składnicy 

w Sośnicy, 

d) założenie szerokopasmowego internetu w 

Sośnicy. 



Interpelacje zgłoszone do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich  zostały zrealizowane, Radny 

ocenia pozytywnie realizację przez ZDW. 

Współpraca w realizacji interpelacji i wniosków 

odbywa się na zasadzie partnerskiej, przychyla się 

do opinii Komisji Rady, które oceniły realizację 

interpelacji i wniosków pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął punkt 9 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 10.  

 

 

Ad. 10 

 

 

O złożenie informacji z przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego 2011/2012 oraz informacji na temat wyników pracy i osiągnięć w 

roku szkolnym 2010/2011 Przewodniczący Rady Gminy poprosił kolejno: 

1) Dyrektora Przedszkola w Wierzchowie - informację złożyła Dyrektor 

Marzanna Piskorz - informacja stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu 

–, 

2) Dyrektora Szkoły Podstawowej w Wierzchowie – informację złożyła 

Dyrektor Joanna Skraba-Śliwka – informacja stanowi załącznik nr 12 do 

nin. protokołu,, 

3) Dyrektora Zespołu Szkół w Świerczynie – Dyrektor Krystian Ignacak – 

informacja stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

O odczytanie informacji Dyrektora Gimnazjum, który usprawiedliwił swoją 

nieobecność na posiedzeniu sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady Gminy 

poprosił Przewodniczącą Komisji Kultury. Przewodnicząca Komisji Kultury 

Genowefa Rosochowata odczytała treść informacji – informacja stanowi 

załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z zebranych chce zabrać głos w 

dyskusji. 

 

Głos zabrał przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów, który 

uzupełnił informację złożoną w punkcie 6 porządku obrad, Komisja na swoim 

posiedzeniu zajmowała się szkołami, porównała zatrudnienie i godziny zajęć w 

roku 2010/2011 do roku 2011/2012. 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który powiedział, że 

placówki oświatowe są przygotowane merytorycznie i organizacyjnie do 



nowego roku szkolnego. Podziękował wszystkim dyrektorom za trud włożony w 

przygotowanie szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął punkt 9 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 11. 

 

Ad. 11 

 

Założenia do projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2012 rok przedstawił 

Sekretarz Gminy. 

Planowany wzrost dochodów gminy na 2012 rok – 2%. 

Planowane zwiększenie wydatków budżetu gminy na 2012 rok – na poziomie 

roku 2011. 

Planowane zwiększenie stawek podatków lokalnych – 2%. 

Wskaźnik wzrostu wynagrodzeń – 1,5%. 

Planuje się zwolnienie z podatków od nieruchomości: 

1) budynki i grunty stanowiące własność (współwłasność) gminy, o ile nie 

są we władaniu osób fizycznych, osób prawnych lub jednostek 

organizacyjnych nie mającej osobowości prawnej, o których mowa w art. 

3 ust. 1 pkt 3 i 4 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, 

2) powierzchnie powyżej 70 m2 pozostałych budynków lub ich części, 

pozostawionych przez podatnika po przekazaniu gospodarstwa rolnego w 

związku z przejściem na emeryturę lub rentę rolniczą otrzymywana z 

Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego, jeżeli wyłącznym źródłem 

utrzymania podatnika i jego małżonka jest emerytura lub renta rolnicza, 

3) budynki i grunty stanowiące własność lub będące w posiadaniu lub w 

trwałym zarządzie instytucji kultury oraz gminnych jednostek i zakładów 

budżetowych, 

4) nieruchomości zajęte na cmentarze oraz wysypiska śmieci. 

5)  

Planuje się wprowadzenie opłaty cmentarnej. 

Planuje się udzielenie dotacji przedmiotowej do wywozu nieczystości 

płynnych dla mieszkańców z II strefy obszarowej i do utrzymania przystanków 

autobusowych kalkulowanej według stawek jednostkowych w wysokości 

wynikającej z wyliczeń GZGK w Wierzchowie. 

 Planuje się zwolnienie z podatku od środków transportowych środki 

transportowe służące działalności w zakresie wywozu nieczystości płynnych 

oraz środki transportowe służące działalności oświatowej, będące w posiadaniu 

jednostek oświatowych i zakładów budżetowych. 

 

Podatek leśny planuje się skalkulować według stawek ustawowych. 

 

Główne inwestycje planowane w budżecie na rok 2012: 



1. Kontynuacja budowy sieci wodociągowej i kanalizacyjnej z miejscowości 

 Świerczyna do miejscowości Otrzep – koszt około 200 000 zł. 

2. Kontynuacja inwestycji przebudowy remizy OSP w Żabinku. Termin 

realizacji inwestycji zgodnie z umową upływa w czerwcu 2012r. – koszt 

ok. 190 000 zł. w tym udział środków z budżetu gminy ok. 110 000 zł. 

3. Opracowanie dokumentacji projektowej sieci kanalizacji sanitarnej w 

Świerczynie wraz z oczyszczalnią – koszt około 130 000 zł. 

Pozostałe inwestycje realizowane będą pod warunkiem uzyskania 

dofinansowania zewnętrznego i są to: 

 

1. Kanalizacja miejscowości Świerczyna oraz budowa oczyszczalni ścieków 

– koszt według opracowanego kosztorysu, 

2. Rozbudowa remizy OSP w Wierzchowie – koszt według opracowanego 

kosztorysu, 

3. Budowa boiska wielofunkcyjnego ORLIK 2012 w miejscowości 

Świerczyna – koszt ok. 1 000 000 zł, 

4. Termomodernizacja budynków gminnych – koszt według opracowanego 

kosztorysu (Szkoła Podstawowa w Wierzchowie, Gimnazjum w 

Wierzchowie, Zespół Szkół w Świerczynie, Urząd Gminy Wierzchowo). 

5. Realizacja inwestycji drogowych we współfinansowaniu z Zarządem 

Dróg Powiatowych w Drawsku pomorskim. 

6. Zagospodarowanie plaży nad jeziorem Dramienko – zakup pomostu, 

budowa kładek wędkarskich, itp. 

Informacja pisemna stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął punkt 11 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 12. 

 

 

Ad. 12 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz odczytał i poddał pod głosowanie 

projekty uchwał, jak niżej: 

 

1) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XI/66/2011 w 

sprawie utworzenia obwodu głosowania w Zakładzie Karnym 

w Wierzchowie, Gmina Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 

16 do nin. protokołu. 

 

2) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 



0 głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr XI/67/2011 w 

sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania – 

która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

3) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

0 głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr XI/68/2011 w 

sprawie podziału sołectwa Żabinek i utworzenie dwóch 

odrębnych sołectw - która stanowi załącznik nr 18 do nin. 

protokołu. 

 

4) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

0 głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr XI/68/2011 w 

sprawie podziału sołectwa Żabinek i utworzenie dwóch 

odrębnych sołectw - która stanowi załącznik nr 18 do nin. 

protokołu. 

 

5) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

0 głosach „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr XI/69/2011 w 

sprawie podziału sołectwa Żabin i utworzenie dwóch 

odrębnych sołectw - która stanowi załącznik nr 19 do nin. 

protokołu. 

 

6) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 12 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XI/70/2011 w 

sprawie uchylenia uchwały nr IX/46/2007 Rady Gminy 

Wierzchowo z dnia 28 czerwca 2007 roku w sprawie 

przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wierzchowo - która 

stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

 

7) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XI/71/2011 w 

sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokali użytkowych oraz 

zwolnienia z obowiązku wynajęcia lokali użytkowych w drodze 

przetargu - która stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 



8) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XI/72/2011 w 

sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

oraz zwolnienia z obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w 

drodze przetargu - która stanowi załącznik nr 22 do nin. 

protokołu. 

 

9) Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XI/73/2011 w 

sprawie zmian w budżecie gminy Wierzchowo na 2011 rok - 

która stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

 

10)Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w 

posiedzeniu sesji – 13 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 

0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XI/74/2011 w 

sprawie wysokości i zasad ustalania opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez 

Gminę Wierzchowo - która stanowi załącznik nr 24 do nin. 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 12 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 13. 

 

 

Ad. 13 

 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz odczytał treści odpowiedzi, które 

wpłynęły do biura Rady w okresie międzysesyjnym na zgłoszone przez radnych 

interpelacje. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący zamknął punkt 13 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji punktu 14. 

 

 

Ad. 14 

 

Radny Stefan Żołynia ponownie wystąpił o skierowanie do dowódcy jednostki 

w Świdwinie jego interpelacji z dnia 05 lipca 2011r. dotyczącej lotów 

samolotów wojskowych na małych wysokościach w rejonie miejscowości 

Żabinek i Wierzchowo. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o przebiegu dożynek gminnych w 

dniu 10 września 2011 roku w Wierzchowie, przedstawił program dożynek oraz 

koszt organizacji dożynek. Na organizację dożynek zaplanowano 15 tysięcy 

złotych. Z kalkulacji kosztów wynika, że wyniosą one ponad 17 tysięcy złotych 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Rady z pytaniem, czy Rada 

przychyli się na następnej sesji do zwiększenia kwoty na organizację dożynek z 

15 tysięcy złotych na 17 tysięcy złotych. 

 

Rada Gminy przez aklamację wyraziła zgodę, głosu przeciwnego nikt z radnych 

nie zgłosił. 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Kaczorkiewicz zamknął punkt 14 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 14. 

 

 

Ad. 15 

 

Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaczorkiewicz oświadczył, iż porządek 

obrad XI sesji Rady Gminy Wierzchowo został zrealizowany i o godz. 14.
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zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

       Przewodniczący Rady 

 

       Andrzej Kaczorkiewicz 

 

 

Podpis protokolantów: 

 

1. R.Zdyr   ………………… 

 

2. D.Łukaszewska  ………………… 


